
       

LAF Prezidija 23.07.2025. sēdes darba kārtība 
 

 

 

Sēdes numurs: 04/25 ; Vieta: LAF Birojs G.Zemgala gatve 71/ Zoom 

Laiks #. Darba kārtība 

17.00 1. Darba kārtības apstiprināšana: 
- darba kārtības papildināšana 

17.10 2.  Atskaite par EČ Autokrosā Bauskā 

17.25 3.  Apelācijas tiesas ziņojums par kartinga komisijas Apelācijas lietām 

17.40 4. Iesniegums no J. Hāna 

17.50 5. FIA IDC norise 

18.10 6. Dažādi: 
 - Par starptautisko sacensību saskaņošanu LAF 

 

18.20 7.   Nākošās sēdes datuma noteikšana  

 

Prezidija sēdē piedalās ar balsstiesībām: 

1. Jānis Naglis, Viceprezidents 

2. Andris Zvingevics, Viceprezidents 

3. Linda Medne, Ģenerālsekretāre 

4. Jānis Karzjuks, Kartinga k. p-ājs 

5. Jānis Ducmanis, Šosejas k. p-ājs 

(ieradās 17:50) 
 

  

 

Pieaicinātie: 

R. Elbakjans 

M. Breicis 

J. Bergs 

A. Šimkus 

 

      Attālināti: 
      Kaspars Šimkus, SAK p-ājs 

      Anete Drevinska, Krosa k. p-āja 

Jānis Krastiņš, Viceprezidents 

Elīne Berķe Bluša, Drifta k. p-āja 

Raimonds Kisiels, Prezidents 

 

 

Neieradās: 
Krišjānis Vīdušs 

Raimonds Strokšs 

Gunārs Kosojs 

 

 

Sēdi protokolēs: A.Virbulis 

 



1. Darba kārtības papildināšana un apstiprināšana 

 

Tiek apstiprināta darba kārtība. 

 

Nolēma: Apstiprināt kārtējās sapulces darba kārtību. 

Balsojums: 

PAR – 9  R. Kisiels, J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, L. Medne, E. Berķe Bluša, K. Šimkus, J. 

Karzjuks, A. Drevinska 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

2. Atskaite par EČ Autokrosā Bauskā 

 

J. Bergs stāsta, ka izdevās šoreiz uzlabot pasākumu. Ir lietas, kas vēl jāuzlabo un jāmaina, bet 
saruna pēc pasākuma ar novērotāju bija gana īsa un aizrādījumu nebija daudz. Iespējams, ka 

jāpārceļ dalībnieku parks uz augšu, lai nebūtu problēmas ar augstajiem gruntsūdeņiem un dubļiem. 

Tiek pozitīvi novērtēts J. Bluša darbs kā “Safety officer”. Trasē tiek turpināti uzlabošanas darbi jau 

šobrīd. L. Medne Ungārijā satikusi novērotāju, kurš minēja, ka pagājušā gada aizrādījumi ir tikuši 
novērsti. Notiek diskusijas. A. Zvingevics min, ka visa darbība trasē un tās segums bija līmenī, 
jāpiestrādā pie pjedestāla, kā arī atklāšanas ceremonijas. 

 

Nolēma: Pieņemts zināšanai. 
 

Balsojums: 

PAR – 9  R. Kisiels, J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, L. Medne, E. Berķe Bluša, K. Šimkus, J. 

Karzjuks, A. Drevinska 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

3. Apelācijas tiesas ziņojums par kartinga komisijas Apelācijas lietām 

 

A. Zvingevics stāsta, ka par vienām sacensībām divas apelācijas līdz šim nav bijušas. Sacensības 
notika 17./18. maijā, rezultāti apstiprināti 2. jūnijā Kartinga komisijas sēdē. Visi sacensību 
jautājumi jārisina žūrijai, kuri, ja uz vietas to kaut kādu apstākļu dēļ nevarēja, tas tai jādara 
nākamajā dienā. Organizators pieņēma lēmumu, ka rezultātus noteikts kartinga komisijā, šāda 
precedenta nav un tā darīt nevar. Divas apelācijas ne par rezultātiem, bet par pieņemto kartinga 

komisijas lēmumu. Apelācijas tiesā šīs apelācijas tika apmierinātas. J. Karzjuks stāsta, ka kā 
komisijas vadītājs kopā ar komisijas biedriem saprata, ka ir problēma ar rezultātiem un, lai būtu 
godīgi, nolēma risināt šo problēmu komisijā. Tā darīts ir agrāk, bet tas nav attaisnojums un tagad 

zina, ka tā darīt nevar. Karzjuks min, ka ir prasījis novērotāju, bet tas neesot līdz šim bijis pie viņa 
uz sacensībām. Tāpat uzsver, ka ir gatavs sistēmu sakārtot un ir komunicējis ar G. Kosoju, kurš 
varētu palīdzēt to izdarīt. Notiek diskusijas par (tehniskajiem) komisāriem un viņu licencēšanu, kā 
arī LAF novērotājiem. 
 

Nolēma: Pieņemts zināšanai apelācijas tiesas priekšsēdētāja ziņojums.  Pirms 2026. gada sezonas, 

lai saņemtu  komisāra licenci obligāti  jāapmeklē LAF seminārs. Vēlams ka katra komisija nozīmē 
uz čempionāta posmiem Novērotāju, ja nav iespējams tādu atrast var vērsties pie prezidija, lai tiktu 

nozīmēts novērotājs. 

 

Balsojums: 

PAR – 9  R. Kisiels, J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, L. Medne, E. Berķe Bluša, K. Šimkus, J. 

Karzjuks, A. Drevinska 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

 

 



 

4. Iesniegums no J. Hāna 

 

A.Zvingevics stāsta, ka 17./18. maijā bija sacensības un rezultāti 02.06. J.Hāns  30.06 raksta 

iesniegumu prezidijam, balstoties uz LAF kodeksu, pārmetot, ka pieņemta apelācija netiesiski. 

Apelācija tika iesniegta par komisijas lēmumu, nevis par rezultātiem, tādēļ uzskatāma par tiesiski 
iesniegtu. Visa informācija par apelāciju atrodama apelācijas tiesas lēmumā un vairāk nekādus 
skaidrojumus tā nesniegs.  
L.Medne lūdz Karzjukam skaidrot situāciju kāda ir ar Rotax izaicinājuma kausa pirmā posma 
rezultātiem. J.Karzjuks informē, ka Rotax pārstāvis uzrakstījis vēstuli, ka pamatojoties uz visiem 

pirmā posma notikumiem, viņš neņems ieskaitē šī posma rezultātus. Attiecīgi kartinga komisija 
sagatavos oficiālu lēmumu ar izmaiņām nolikumā, kas attiecas uz šo rezultātu skaitīšanu. 
 

 

Nolēma: Tika pieņemts J. Hāna lūgums par ierašanos, bet nav ieradies. Pieņemts zināšanai J.Hāna 
iesniegums, bet atsevišķas atbildes netiks gatavotas,  skatīt apelācijas tiesas lēmumus. Pieņemt 
zināšanai informāciju par Rotax izaicinājuma kausu un kartinga komisijai informēt sportistus.  
 

Balsojums: 

PAR – 9  R. Kisiels, J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, L. Medne, E. Berķe Bluša, K. Šimkus, J. 

Karzjuks, A. Drevinska 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

A. FIA IDC norise 

 

E. Berķe Bluša stāsta, ka viss ir procesā. LAF Rīgas Domei aizsūtītas 2 vēstules, bet atbildes no 

viņiem vēl nav. R. Kisiels mēģinās šo jautājumu risināt. Notiek diskusijas. 

 

Nolēma: Pieņemts zināšanai. 
 

Balsojums: 

PAR – 10  R. Kisiels, J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, L. Medne, E. Berķe Bluša, K. Šimkus, J. 

Karzjuks, A. Drevinska, J. Ducmanis 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

B. Par starptautisko sacensību saskaņošanu LAF 

 

E. Berķe Bluša stāsta, ka šī tēma bija pacelta pāris gadus atpakaļ, ka nedrīkst būt citi pasākumi 
vienlaicīgi ar FIA pasākumiem. Viņa uzskata, ka šis punkts ir pārāk stingrs attiecībā uz to, ka 
datumi un norises vietas ir ļoti ierobežotas. Notiek diskusijas. 

 

Nolēma: Konfliktējošu datumu sakarā prezidijs var izskatīt pasākumu pārklāšanos un pieņemt 
lēmumus. 
 

Balsojums: 

PAR – 10  R. Kisiels, J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, L. Medne, E. Berķe Bluša, K. Šimkus, J. 

Karzjuks, A. Drevinska, J. Ducmanis 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

C. Tehniskais dienests 

 

R. Elbakjans skaidro, ka J. Vītols ir sakārtojis ļoti daudz LAF tehniskajam dienestam un daudz sava 

brīvā laika veltījis un turpina veltīt. A. Šimkus skaidro, ka varētu finansiāli atlīdzināt šo darbu. 

 



Nolēma: Uzdot L. Mednei un J. Naglim, izskatīt budžetu un pēc iespējām veikt korekcijas budžetā.  

 

Balsojums: 

PAR – 10  R. Kisiels, J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, L. Medne, E. Berķe Bluša, K. Šimkus, J. 

Karzjuks, A. Drevinska, J. Ducmanis 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

Nākamais prezidijs – pēc nepieciešamības. 


